
Protokół Nr XXVII/2012 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 29 listopada 2012 roku 
 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Stwierdził iż obecnych jest 15 radnych – pełny skład Rady. 
Na sekretarza obrad zaproponował radną Bożenę Wójcik. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Odczytał pisemny wniosek Burmistrza o wprowadzenie do porządku obrad 
następujących uchwał: 
1. Uchwała zmieniająca uchwałę własną Nr XV/108/2011 z dnia 28 listopada 2011 
roku w sprawie określenia wysokości opłaty targowej, zasad poboru wysokości 
wynagrodzenia za inkaso.  
2. Uchwała w sprawie dopłaty dla taryfowej grupy odbiorców usług wodociągowych  
z zakresu zbiorowego zaopatrzenia w wodę w okresie od 1 stycznia 2013 roku do 31 grudnia 
2013 roku. 
Poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad w/w uchwał jako pkt. 8a i 
10a. 
głosowanie  
15 głosów – za 
Odczytał porządek obrad wraz z przyjętą poprawką. 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza Sędziszowa w okresie 

międzysesyjnym. 
6. Interpelacje radnych. 
7. Podjęcie uchwał w sprawie określenia stawek podatków i opłat lokalnych dla 

Gminy Sędziszów w roku 2013: 
 - od nieruchomości, 
 - od środków transportowych, 
 - od posiadania psów, 
 - rolny. 

      8.  Uchwała w sprawie określenia wzorów formularzy, informacji i deklaracji   
             podatkowych. 

8. a) Uchwała zmieniająca uchwałę własną Nr XV/108/2011 z dnia 28 listopada   
2011 roku w sprawie określenia wysokości opłaty targowej, zasad poboru  
wysokości wynagrodzenia za inkaso.  

9. Uchwała w sprawie uchwalenia rocznego Programu współpracy z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 
ust.3 o pożytku publicznym i wolontariacie. 

10. Uchwała w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i  
             zbiorowego odprowadzenia ścieków z urządzeń sieci komunalnej w gminie    



            Sędziszów. 
        10.a Uchwała w sprawie dopłaty dla taryfowej grupy odbiorców usług wodociągowych  
             z zakresu zbiorowego zaopatrzenia w wodę w okresie od 1 stycznia 2013 roku do 31  
            grudnia 2013 roku. 
        11. Uchwała w sprawie ustalenia kosztu 1 godziny usług opiekuńczych w 2013 roku  
             świadczonych przez opiekunki domowe MGOPS w Sędziszowie. 
        12. Uchwała w sprawie wymagań jakie powinni spełniać przedsiębiorcy ubiegający się o  
              uzyskanie zezwoleń w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i 
              transportu nieczystości ciekłych. 
       13. Uchwała w sprawie w sprawie określenia przystanków oraz zasad korzystania   
             przez przewoźników z przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na   
             terenie Gminy Sędziszów. 
       14. Uchwała  w sprawie ustalenia stawek opłat za korzystanie przez    
               przewoźników z  przystanków komunikacyjnych usytuowanych w pasie dróg   
               publicznych znajdujących się na terenie gminy Sędziszów. 
        15. Uchwała w sprawie zmian w WPF na lata 2012 – 2020. 
        16. Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy Sędziszów na 2012 rok   
        17. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
       18.Wolne wnioski i dyskusja. 
       19.Zamknięcie obrad. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 4 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 5 
Pan Burmistrz odczytał informację z prac w okresie międzysesyjnym. 
Przypomniał o rozwiązywaniu umów na odbiór odpadów komunalnych z dniem 30 
czerwca 2013 roku. Od 1 lipca 2013 roku obowiązywać będą nowe zasady gospodarki 
odpadami. 
Prowadzimy inwentaryzację zbiorników bezodpływowych na wsiach. 
Tam gdzie została wybudowana kanalizacja ściekowa mieszkańcy mają obowiązek 
przyłączenia się w terminie maj 2013 rok. 
Otrzymaliśmy zezwolenie na likwidację 10 tam bobrowych i na odstrzał 25 szt. 
bobrów. 
Pan Przewodniczący 
- zapytał czy są pytania do przedstawionej przez Burmistrza informacji? 
Radna B. Wójcik 
- zapytała na jaki okres została podpisana umowa na odbiór elektrośmieci. 
Pani H. Barska 
- umowa jest na czas nieokreślony z 3 miesięcznym okresem wypowiedzenia. 
Radna B. Wójcik 
- czy ta decyzja została przemyślana? 
Pani H. Barska 
- tak została przemyślana. 
Radny M. Mentel 



- został już krótki termin na przyłączenie się do kanalizacji, jest zima i nie wiele 
będzie można zrobić. Proponuję wystąpić indywidualnie do wszystkich o obowiązku 
przyłączenia się. 
Pan Burmistrz 
- dwukrotnie już występowaliśmy, były informacje na zebraniach wiejskich. 
Ad. 6 
Radny J. Strzelec 
- zgłosił wycinkę drzew w Przełaju Czepieckim,  
- nadal nie zlikwidowano 2 dołów w Przełaju przy posesji 68. 
Radny W. Tabor 
- poprosił o wyjaśnienie zasad korzystania z funduszu sołeckiego Piła za lasem a 
grunty geodezyjnie należą do  Gniewięcina, 
- proszę o uregulowanie sprawy własności gruntów p. Adamskiego, znieść z niego 
podatek, 
- wyrównać glinianki k/domu weselnego w Gniewięcinie, 
- przymusić do wycięcia krzewów i gałęzi p. Majchrowicza, 
- wyrwy na drodze gminnej k/ kapliczki w Gniewięcinie w stronę powiatowej i 
świetlicy, Nr 149 p. Jantas, 
- wyciąć krzewy od kamieńca w stronę lasu Sielskiego. 
Radny D. Juszczyk 
- droga osiedlowa Sady k/ Kerfur duże zapadliska koło studzienek, 
- w związku z tym że przystanki przechodzą pod nasz zarząd proszę uwzględnić 
remont przystanku przy SEFAKO. 
Radny J. Sroka 
- Tarnawa Warszawka duża dziura w przepuście stwarza zagrożenie dla ruchu, 
- zjazd na Warszawkę przepust kratowy rozsuwa się, zabezpieczyć boki, 
- Bugaj przystanek w lesie jest dewastowany, przenieść w bardziej widoczne miejsce, 
- Swaryszów odziarnić zakręt k/Kamińskiego, woda wypłukała kamień i zrobił się 
uskok, 
- sołtysi pytają kiedy będzie odpowiedź  w sprawie połączenia kolejowego na Śląsk? 
Radny Z. Konieczny 
- na skrzyżowaniu w Mstyczowie k/kościoła było lustro a teraz nie ma, w tym miejscu 
jest ono bardzo potrzebne, 
- zniszczone znaki w Jeżowie wymienić, 
- na ostatniej Komisji Rolnictwa był pracownik p. Cieślaka i poinformował że umowy 
na odbiór odpadów każdy musi rozwiązać indywidualnie. W niektórych gminach dla 
ułatwienia przygotowano druki, ludzie wypełniają i podają przez sołtysów dla 
ułatwienia. 
- jeśli będzie możliwość prośba o podcięcie drzew przy drogach gminnych od 
powiatowej w kierunku p. Ostrowskiego i w kierunku łąk posesji 45 – 46. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- wyrównać 300m drogi dojazd do pól, 
- droga za mostem, prawdopodobnie sprzedano działkę, 
- podciąć drzewa przy Bąkowskiej, zasłaniają  światło lamp, 
- wyciąć zarośla przy Sportowej i doświetlić. 
Radny J. Strzelec 



- lustro we Mstyczowie należy zgłaszać do Powiatu, 
- zapytał czy są jeszcze pieniądze na drogi, jest koniec roku a koledzy zgłaszają i 
zgłaszają. 
Ad. 7 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości  
Głosowanie  
14 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się                uchwała Nr XXVII/190/2012 
- odczytał uchwałę w sprawie  określenia wysokości rocznych stawek podatku od 
środków transportowych 
Głosowanie 
15 głosów – za                                 uchwała XXVII/191/2012 
- odczytał uchwałę w sprawie  opłat od posiadania psów, propozycja 39zł od 1 psa. 
Radny J. Strzelec 
- w uzasadnieniu do uchwały jest podana stawka max 119zł to gdy damy 39zł to ile % 
stanowi obniżka, a dopiero podjęliśmy uchwałę o stawkach od nieruchomości, 
uważam że jeżeli kogoś stać na psa to powinien płacić więcej. 
Radny M. Mentel 
- dzisiaj rano czekałem na otwarcie Poczty przez kilkanaście minut i obserwowałem 
jak 5 pań spacerowało z psami, odpięte smycze i pieski biegają swobodnie, nikt nie 
sprzątnął odchodów. Właściciel psa nie partycypuje w sprzątaniu po swoich pupilach, 
opłaty powinny być wyższe. 
Stawiam wniosek aby opłata od psa wynosiła 50zł. 
Pan Przewodniczący  
- poddał pod głosowanie wniosek radnego Marka Mentla aby opłata od psa była 50zł. 
Głosowanie 
7 głosów – za 
4 głosy – przeciw 
3 głosy – wstrzymujące się 
Następnie poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie opłąty od psów 
Głosowanie 
8 głosów – za 
4 głosy – przeciw 
3 głosy – wstrzymujące się              uchwała Nr XXVII/192/2012 
- odczytał uchwałę w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku 
rolnego 
Głosowanie 
15 głosów – za                                 uchwała Nr XXVII/193/2012 
Ad. 8 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie określenia wzorów formularzy, informacji i 
deklaracji, zmiana dotyczy tylko treści pouczenia ale musimy to zrobić uchwałą. 
Głosowanie 
15 głosów – za                                uchwała Nr XXVII/194/2012 
Ad. 8a 



Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę zmieniającą  własną Nr XV/108/2011 z dnia 28 listopada  2011 
roku w sprawie określenia wysokości opłaty targowej, zasad poboru  wysokości 
wynagrodzenia za inkaso.  
Głosowanie 
15 głosów – za                         uchwała Nr XXVII/195/2012  
Radny W. Tabor 
- wcześniej opłata za handel poza miejscami wyznaczonymi była 5 razy wyższa, 
dzisiejszą uchwałą podnosimy na 10 razy. 
Ad. 9 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie uchwalenia rocznego Programu współpracy z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust.3 
o pożytku publicznym i wolontariacie. 
Radny M. Mentel 
- mam propozycję dopisania w rozdz. VIII wg mnie brakuje – Ochrona zdrowia 
pomoc pozafinansowa dopisać pkt. 5 dla Stowarzyszenia Amazonek na wsparcie 
rehabilitacji w kwocie 5000zł. Stowarzyszenie Amazonki które pomaga tym paniom 
jest w kłopotach finansowych. W ubiegłym roku miały wsparcie z województwa na 
profilaktykę. Rozmawiałem z p. Prezes i mówi że potrzebują ok. 5000zł na 
rehabilitację. Społeczeństwo które łoży na rozwój młodzieży powinno jakiś grosz 
dorzucić do rehabilitacji osób, które los tak doświadczył, aby mogły się rehabilitować 
i wrócić do społeczeństwa. Proszę aby środki były ujęte w tym programie, my jako 
Rad powinniśmy zabezpieczyć tą minimalną kwotę. 
Pan Burmistrz 
- każdy podpisze się pod tym że trzeba pomagać, od początku powstania 
Stowarzyszenie wzięliśmy w szczególną opiekę. W 2012 roku pomogliśmy pozyskać  
z Powiatowego Centrum Pomocy rodzinie, mają udostępniony basen bezpłatnie, salę 
do rehabilitacji. Nic sobie nie mamy do zarzucenia. Prawnie w ten Program nie 
możemy wpisać, wymagał on konsultacji w wymaganym terminie. Na stronie 15 
projektu budżetu pozostała działalność jest wsparcie profilaktyki zdrowia, 
dofinansowanie dojazdów na zabiegi rehabilitacyjne 10tys. Zakup usług pozostałych 
7tys. 
Dowóz na zabiegi jest trudno zorganizować, poprosiliśmy aby wskazały jak to zrobić. 
Na pewno ztych pieniędzy te 5000zł możemy dać. W przyszłym roku zapiszemy 
wcześniej w Programie. 
Radny M. Mentel 
- dziękuję za wyjaśnienia, sądzę że ten problem możemy rozwiązać na etapie prac 
przy budżecie na 2013 rok – np. wynajęcie terapeuty, jeśli byłaby możliwość zwrotu 
kosztów podróży. 
Pan Burmistrz 
- mamy samochód możemy dowieźć w razie potrzeby. 
Pan Przewodniczący 



- zaproponował Pan podniesienie stawki opłaty od psa do 50zł, po każdej chorobie 
lekarze zalecają spacery, osoba chora ma psa żeby z nim chodzić. Jak to jest pomoc 
gdy podnieśliśmy im opłatę od psa. 
Radny M. Mentel 
- nie neguję stosowania dogoterapii, jeśli ktoś się z tych osób zwróci to można 
umorzyć. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie uchwalenia rocznego Programu 
współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi 
w art. 3 ust.3 o pożytku publicznym i wolontariacie. 
Glosowanie 
15 głosów – za                     uchwała Nr XXVII/196/2012 
Ad. 10 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę  w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w 
wodę i  zbiorowego odprowadzenia ścieków z urządzeń sieci komunalnej w gminie   
Sędziszów. 
Poprosił Dyrektora ZUK o przybliżenie tematu. 
Dyrektor ZUK 
- mówiłem na wspólnym posiedzeniu Komisji dlaczego proponujemy tak znaczną 
podwyżkę za wodę i ścieki. Ponad 50% wodociągów ma ponad 40 lat. Urząd Dozoru 
Technicznego raz w roku kontroluje hydrofornie. W br zalecono wymianę pomp, na 
razie pozwolili jeszcze remontować. Wymiana hydroforów i urządzeń polega na 
rozebraniu hydroforni, wstawieniu urządzeń i wybudowaniu nowej. Ciągle są 
zgłoszenia o nieczynnych hydroforach, w br rozpocząłem remont w Klimontowie, 
Klimontówku – wcześniej koszt materiałów był rzędy 15000zł a teraz 3500zł. 
Wykonałem rozbudowę kilku wodociągów przy ulicach Krótka, Kielecka, Klimontów. 
Wartość majątku na wodociągach wzrosła o 130tys. Od 2002 roku wymieniłem pompy 
na 15 ujęciach i już zaczynają się psuć, na razie remontujemy. Jedno badanie wody 
kosztuje 4500zł. Cieszymy się z remontu oczyszczalni ale wcześnie pracowały tam 2 
silniki a teraz 8 przez płacimy więcej za energię. Przejąłem majątek nową kanalizację 
za 12mln, jeszcze nie wszystko. 
Radny D. Juszczyk 
- proponuję przekazane informacje przez Dyrektora podać do prasy lokalnej aby ludzie 
mieli takie informacje. 
Dyrektor ZUK 
- kanalizacja Na Skarpie rozlatuje się, wczoraj dostałem pismo od 2 Wspólnot o 
natychmiastową wymianę. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie zatwierdzenia taryf na wodę i ścieki. 
Głosowanie 
15 głosów – za                    uchwała Nr XXVII/197/2012 
Ad. 10.a  
Pan Przewodniczący 
 



- odczytał uchwałę w sprawie dopłaty dla taryfowej grupy odbiorców usług 
wodociągowych  z zakresu zbiorowego zaopatrzenia w wodę w okresie od 1 stycznia 
2013 roku do 31  grudnia 2013 roku. 
Głosowanie 
15 głosów – za                      uchwała Nr XXVII/198/2012 
Ad. 11 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie ustalenia kosztu 1 godziny usług opiekuńczych w 2013 
roku świadczonych przez opiekunki domowe MGOPS w Sędziszowie. 
Głosowanie 
15 głosów – za                       uchwała Nr XXVII/199/2012 
Ad. 12 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie wymagań jakie powinni spełniać przedsiębiorcy 
ubiegający się o uzyskanie zezwoleń w zakresie opróżniania zbiorników 
bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. 
Glosowanie 
15 głosów – za                         uchwała  Nr XXVII/200/2012 
Ad. 13 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie w sprawie określenia przystanków oraz zasad 
korzystania  przez przewoźników z przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych 
na  terenie Gminy Sędziszów. 
Głosowanie 
15 głosów – za                         uchwała Nr XXVII/201/2012 
Ad. 14 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę  w sprawie ustalenia stawek opłat za korzystanie przez   
przewoźników z  przystanków komunikacyjnych usytuowanych w pasie dróg   
publicznych znajdujących się na terenie gminy Sędziszów. 
Głosowanie 
15 głosów – za                           uchwała Nr XXVII/202/2012 
Ad. 15 
Pani Skarbnik 
- odczytała  uchwałę w sprawie zmian w WPF na lata 2012 – 2020. 
Głosowanie 
15głosów – za                            uchwała Nr XXVII/203/2012 
Ad. 16 
Pani Skarbnik 
- odczytała uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy Sędziszów na 2012 rok   
Głosowanie 
15 głosów – za                          uchwała Nr XXVII/204/2012 
Ad. 17 
Pan Burmistrz udzielił odpowiedzi na interpelacje dla radnych: 



Pan M. Mentel – jeśli chodzi o pisma do mieszkańców o obowiązku podłączania się 
do kanalizacji  to odbyliśmy kilka spotkań, 2 razy wystąpiliśmy na piśmie w ostatnim 
czasie. 
Poprosił Dyrektora ZUK  aby informował iż w stawce jaką podjęliśmy zawiera się 
opłata za wywóz szamb przez ZUK, która będzie wyższa aby zbliżyć się do innych 
wywoźników. 
Pan J. Strzelec – wycinka drzew i krzewów tam gdzie będzie to możliwe będziemy 
wykonywać przy pomocy pracowników interwencyjnych systematycznie wszystkie 
zgłoszenia, 
- zgłaszaliśmy 2 razy sprawę naprawę drogi odpowiedziano nam , że tego nie zrobią 
bo nie jest to wielka sprawa. 
Pan W. Tabor – zgodnie z przepisami prawa funduszu sołeckiego nie można 
przekazywać poza obręb danego sołectwa, 
- jeśli chodzi o uregulowanie własności p. Adamskiego, jest to 30 arów piachu, my 
pieniędzy nie możemy dawać, jest to zaległość w KRUS ok. 16tys. + podatek.  
Najczęściej naliczany podatek umarzamy. Przekazujemy tą sprawę do rozpatrzenia 
przez Komisję Budżetową. 
- glinianki wyrównamy,- wyrwy k/kapliczki sprawdzimy na miejscu. 
Pan D. Juszczyk – droga osiedlowa na Sadach musimy zastanowić się jak to 
rozwiązać, 
- przystanek przy SEFAKO wyremontujemy w 2013 roku. 
Pan J. Sroka – droga Tarnawa – Warszawka sprawdzimy co jest z przepustem, 
-  zabezpieczymy kratę przed rozsuwaniem się, 
- rozważymy przesunięcie w inne miejsce przystanku w Bugaju, 
- zmianę czasu świecenia będziemy rozpatrywać w 2013 roku bo nie wiemy kto wygra 
przetarg na konserwację. 
Pan N. Jawor – będziemy interweniować do p. Markowskiego o udostępnienie ścieżki 
zwyczajowej dla mieszkańców, przez jego działki, zadzwonimy w tej sprawie do 
Agencji w Rzeszowie,  
- w sprawie połączenia kolejowego z Katowicami wystosowaliśmy od gmin 
Sędziszów, Jędrzejów, Starostwa do Marszałków Małopolskiego, Śląskiego i 
Świętokrzyskiego oraz do Ministra Infrastruktury, 
Odczytał odpowiedź  z PKP Śląsk, przekazana została do naszego Marszałka. 
Mają być jakieś inne rozwiązania bezpośredniego połączenia z Katowicami ale przez 
Jaworzno. 
Pan Z. Konieczny – zgłosimy do ZDP o zawieszenie lustra w Mstyczowie, 
-  w sprawie rozwiązywania umów na odbiór odpadów opracowaliśmy ulotki 
informacyjne jak to ma być, wystarczą dwa zdanie że rozwiązujemy umowę i z jakim 
dniem. 
Należałoby się zastanowić dlaczego firmy nie występują o rozwiązanie umów. 
Pan Z. Adamski – droga w kierunku p. Foltyna jako zadanie na 2013 rok, 
- wszelkie wycinki będziemy robić tylko naszymi ludźmi, 
- wycinka zarośli przy Sportowej będzie możliwa gdy będzie mróz. 
Ad. 18 
Pan Przewodniczący 



- odczytał pismo Komisji Inwentaryzacyjnej  o zaakceptowanie karty i spisu 
inwentaryzacyjnego nieruchomości przeznaczonej do komunalizacji  z mocy prawa, 
położonej w Sędziszowie Obr. 01 o pow. 1.1078 ha. 
Rada zaakceptowała przedstawioną kartę i spis inwentaryzacyjny. 
Radny J. Strzelec 
- sprzeciwiam się propozycji aby to Komisja Budżetowa zajmowała się sprawą p. 
Adamskiego, są od tego odpowiednie służby i jeżeli zrobiono drogę to odszkodowanie 
należy się właścicielowi działki. Czyją własnością jest strzelnica? 
Pani Sekretarz 
- wojsko zrobiło bez uwłaszczania terenu. 
Radny S. Łazarski 
- LOK miała z nimi układy i tak zdecydowali. 
Radny W. Tabor 
- jest osoba która chce kupić to rozwiązałoby sprawę. 
Radna B. Wójcik 
- drużyna sportowa piłki siatkowej ma problem nie mają piłek bo są zamykane w 
siłowni, klucze mają nauczyciele i ktoś z obsługi . na treningi dostają stare piłki. 
Ostatnio usłyszałam że mają z pismem chodzić do sponsorów o pieniądze na piłki. 
Radny D. Juszczyk 
Ta drużyna byłą przy Stowarzyszeniu FANACTIV, należałoby je do koś przydzielić. 
Pan Burmistrz 
- jeśli jest jakaś inicjatywa to powinniśmy pomóc . 
Dyrektor OSiR 
- rozmawiałem z Dyrektorem ZSO żeby ustalić gdzie chcą przynależeć czy do Klubu 
Unia a czy do UKS ale nie mam odpowiedzi. 
Radna B. Wójcik 
- powstał ZSO miało być lepiej a trudno się dogadać . zapytała dlaczego obca osoba 
ma klucze od szkoły . 
Radny J. Wiencek 
- mówiłem już wcześniej żeby wszyscy zainteresowani sportem spotkali się z 
Burmistrzem aby nakreślić cele, żeby nie wchodzić sobie w drogę. Najstarszym 
Stowarzyszeniem jest Unia, część środków na funkcjonowanie pozyskujemy z 
Konkursu a resztę pozyskujemy z zewnątrz. Chcieli przejść do Klubu ale poprosiłem o 
pewne dane i nie uzyskałem. 
Dyrektor OSiR 
- drużyna jest przy FANACTIV a chcą należeć do Stowarzyszenia Herkules. Jeśli 
przejdą to ma to być Herkules a nie FANACTIV. 
Radny D. Juszczyk 
- ludzie którzy to organizowali sami płacili za trenerów, za wyjazdy. 
Radny M. Mentel 
- takie problemy powinno się rozwiązać na spotkaniu Dyrektora ZSO, Burmistrza, 
Dyrektora OSiR i Prezesa Unii. 
Pan Przewodniczący 
- poprosił Burmistrza o zorganizowanie spotkania celem rozwiązania zaistniałego 
problemu. 
Pan J. Szydłowski 



- przyszedłem z propozycją aby Przewodniczący zajął się wreszcie problemem  miasta 
tj. przejściem przez tory aby połączyć starą część Sędziszowa z nową. Rozmawiałem 
w Kielcach z Dyrektorem PKP, powiedział że dla potrzeb społecznych nie będzie robił 
problemu. Policja karze mandatami 50 zł starsze osoby przechodzące przez tory. 
Matki z dziećmi żeby przyjść na basen idą na około. Na kładce nie da się zrobić 
prowadnic bo jest zły kąt nachylenia i nie można. 
Radny S. Łazarski 
- co to znaczy że się nic nie dzieje, 4 lata temu odnowiono kładkę. Jak to przejście ma 
wyglądać? 
Pan J. Szydłowski 
- naziemne przejście przez tory, pociągów jeździ coraz mniej i można zamontować 
rogatkę. 
Radny S. Łazarski 
- kto będzie hamował żeby ludzie mogli przejść. 
Pan J. Szydłowski 
- to na hamowanie nie ma wpływu, gdy jedzie pociąg rogatka zamyka się i nie koliduje 
to z ruchem . takie rozwiązania są w Europie Zachodniej. 
Radny S. Łazarski 
- na kładce kolejowej zginął człowiek i mają problem. 
- ja też jeździłem po świecie i nie widziałem czegoś takiego. 
Pan Burmistrz 
- po wypadku na przejeździe w Wojciechowicach wystąpiliśmy żeby zrobili przejazd 
strzeżony, nie udało się, 
- chcieliśmy aby osobom chorym, starszym z zastawkami serca pozwolili dość do 
peronu, odpowiedź była negatywna. 
- mówiłem również o kładce ale nie ma zgody. Mówi Pan o przychylności PKP a tego 
nie ma. 
Radny S. Łazarski 
- radny Konieczny od lat prosi o otwarcie poczekalni w Klimontowie i są problemy, na 
kolei narobiono spółek i nie można się dogadać. 
Kierownik ZOL        
- wyjaśniła iż ze środków na stołówkę Caritas korzystają osoby starsze, samotne i 
chore, 
- dziennie jest 5 osób na posiłku, 
- oprócz tego pozyskujemy żywność i rozdajemy wg list przygotowanych przez 
MGOPS. 
Pan Burmistrz 
- mamy rozliczenie kosztów z podziałem na stołówkę i ZOL oraz imienny wykaz osób 
korzystających z dożywiania. 
Ad. 19 
Pan Przewodniczący zamknął obrady XXVII sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
 

Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                   Sekretarz                                    Przewodniczył 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


